

ENGLISH TRANSLATION BELOW

Republic Of Yemen
Ministry of Transport
Office of the Minister



الجمهورية اليمنية
وزارة النقل
مكتب الوزير

المرجع: و.ن/٥١/١٤٧/٢٠١٦

التاريخ: ٥/١٦/٢٠١٦

(تعميم)

المحترمون

الاخوة الغرفة الملاحية اليمنية

المحترمون

الاخوة الوكالات الملاحية

ابتداء من يوم الخميس الموافق 05/05/2016 على كافة شركات الشحن او ملاك او قادة السفن التي تحمل شحنات مقصدها الموانئ اليمنية التالية (الحديدية - الصليف - المخا) الالتزام بتقديم طلب تصريح دخول من آلية الأمم المتحدة للتحقق والتفتيش (UNVIM) ومقرها جيبوتي وتحميل نموذج التصريح من موقع (vimye.org) وتعبئة النموذج وارساله مع الوثائق ذات العلاقة على البريد الالكتروني (info@vimye.org) او فاكس رقم (004569802012) او مع الالتزام بجميع الاشتراطات والضوابط المنصوص عليها في موقع الآلية وفي حال وجود استفسارات التواصل مع مكتبنا على البريد الالكتروني (yemen.transport@gmail) او فاكس (00966112814799)

مراد علي محمد
وزير النقل
١٦/٥/٢٠١٦

نسخة مع التحية

للأخوة / الرؤساء التنفيذيين لمؤسسات الموانئ اليمنية

Ministry of Transport
Office of the Minister

Date: 02 May 2016

General Announcement

Starting Thursday 05/05/2016 all shipping companies or ships carrying shipments to the following Yemeni ports (Al Hadida – Al saleef – al Makha) are to apply for an entry permit from UNVIM based in Djibouti and through authorization form from the site (vimye.org). The form should be completed and sent with all the relevant documents to the email address (info@vimye.org) or fax numbers (004569802012) or (0025321355241). All documents should be compliant with all requirements and regulations stipulated on the UNVIM website. Any inquiries can be addressed to (yemen.transport@gmail.com) or fax on (00966112814799).

Murad Ali Muhammad

Minister of Transport